
 

Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä     

  
Hyökkälän koulu     

  
Kokous 11.4.2025 klo 12.00-12:45, Teams-kokous 

     
Osallistujat:      

Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri  

Janne Leivo, rehtori, ei paikalla 

Matti Valkonen, virka-apulaisrehtori 

Catharina Siiskonen, kouluterveydenhoitaja, ei paikalla 

Kati Aalto, työterveyshoitaja  

Simo Aravuori, työsuojeluvaltuutettu, ei paikalla 

Pia Gummerus, terveystarkastaja, ei paikalla 

Tiina Julin, huoltajien edustaja, ei paikalla 

Iina Vittaniemi, huoltajien edustaja   

  
Muistio   

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat   

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat.  

  
2. Oireilijoiden määrän kartoitus  

a) Työterveydenhuolto 

Ei uusia ilmoituksia 

b) Oppilaiden terveydenhuolto 

Ei paikalla 

c) Esihenkilön tieto 

Ei uutta tietoa 

d) Huoltajien edustaja(t) 

Ei uutta tietoa 

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet  
a) Tutkimukset  

Ei uusia tutkimuksia 

b) Korjaukset  

Ei uusia korjauksia 



 

c) Uudet toimenpiteet   

Ei uusia toimenpiteitä 

 
4. Viestintä  

Lähetetään tiedote sisäilmatyöryhmän toiminnasta vuosien aikana ja työryhmän päättymisestä, sekä 

mistä vanhat muistiot ja tiedotteet ovat luettavissa.    

5. Muut asiat  

Koulun toiminta loppuu kesään 2025. Koulun osittaista käyttöä jatketaan tulevaisuudessa, kun 
puikko-osalle suunnitellaan taiteen ja kulttuurin tiloja.  

 
6. Sisäilmaryhmätoiminta Hyökkälän koulussa 

Sisäilmatyöryhmä perustettiin vuonna 2018, ensimmäinen sisäilmatyöryhmän kokous pidettiin 
29.1.2019. Tämän jälkeen on kokoonnuttu yhteensä noin 30 kertaa. 

 
7. Yhteenveto työryhmän toiminnasta 

Kysymys: Onko sisäilmatyöryhmätoiminnasta koettu olevan hyötyä? Toivotaanko ryhmän toimintaan 
muutoksia, jotta siitä olisi enemmän hyötyä? 

Koulu: Tuntuu että asiat otetaan vakavasti. Haasteellisin tilanne 2020 vaihteessa, jolloin yläkoulu 
siirrettiin väistötiloihin. Viimeiset vuodet olleet hiljaisempia oireilun, toimenpiteiden ja vastaan 
tulleiden ongelmien suhteen. 

Huoltajien edustaja: Ollaan kiitollisia, että myös huoltajilla on mahdollisuus tuoda omien mielipiteitä 
ja asioita esille osallistumalla ryhmän toimintaan. Viestintä ja tiedon löytyminen on parantunut 
vuosien myötä. Tuntuu, että Tuusulassa asiat otetaan vakavasti. Kritiikkinä: kaikkiin esitettyihin 
kysymyksiin ei ole välttämättä saatu vastauksia ja esimerkiksi oireilevien oppilaiden määrän ei 
arvella vastaavan sitä mikä tulee ilmi ryhmän ylläpitämässä tilastossa. Sovittiin, että pyydetään vielä 
tarkka vastaus koululta, jotta asia ei jää aukinaiseksi. 

  
8. Seuraavan kokouksen sopiminen 

Ehdotetaan, että sisäilmatyöryhmän toiminta päättyy kuluvan lukukauden lopussa. Lisäksi 
ehdotetaan, että työryhmä ei enää kokoonnu ja sen lopettaminen käsitellään seuraavassa kunnan 
sisäilmatyöryhmässä. 

Päätös: Sisäilmatyöryhmä ei enää kokoonnu ja sen lopettaminen käsitellään seuraavassa kunnan 
sisäilmatyöryhmässä. 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 12:26. 

 

 


